



CLÉMENT DE HOLLOGNE

Cinematographer

Filmography

1. Biography
2. Biographie
3. Short Films
4. Commercials
5. Music Videos

AGENT Véronique Lhebrard
FICTIONS/TELEVISION
vlhebrard@agenceapicorp.com
agenceapicorp.com
+33 1 42 50 21 65

AGENT Vinh Nguyen Quang
COMMERCIALS/MUSIC VIDEOS
vinh@agenceapicorp.com
agenceapicorp.com
+33 1 42 50 21 65

BIOGRAPHY

Clément de Hollogne is a Belgian-Swiss director of photography based in Paris. He discovered his vocation very early on, especially with his father, director, editor and photographer.

Graduated from a BTS image, he sometimes goes to the other side of the lens as a model, especially in Japan, where he collaborates and improves for two years as an assistant then cameraman with the director Julien Pujol, who trains him in particular to 35 and 16 mm film. Today, he navigates with talent and creativity in the different areas that his profession exposes to him: from fiction to advertising to music videos.

Clément collaborated with the young director Lou Cheruy Zidi on some short films, notably with *Nino* (1st Moon Prize at the 7th Moon festival, Jury Prize at the Paul va au cinema festival), or *Couleur Menthe à l'eau* (The jury's favorite at the Paris court encore festival, Best foreign film award at the Little Wing Festival). Most recently, he worked with the promising director Lucie Bourdeu, with the short *Chariot*, produced by Vice and Westfield.

At the same time, he is known for his work on advertisements for brands such as Chanel, Gucci, UniqloLacoste, Fenty, Hugo Boss, Escada, Sessun, or J. M. Weston, always adapting to each other's universe, with directors like Ugo Mangin, Arnaud Lajeunie, Thurstan Redding, Camille Summers-Valli, Philippe Jarrigeon.

Clément also collaborates with various artists and directors on video clips.

BIOGRAPHIE

Clément de Hollogne est un directeur de la photographie belgo-suisse basé à Paris. Il découvre sa vocation très tôt, notamment auprès de son père réalisateur, monteur et photographe. Diplômé d'un BTS image, il passe parfois de l'autre côté de l'objectif comme mannequin, notamment au Japon, où il collabore et se perfectionne pendant deux ans comme assistant puis cadreur auprès du réalisateur Julien Pujol, qui le forme notamment à la pellicule 35 et 16 mm.

Il navigue aujourd'hui avec talent et créativité dans les différents domaines que lui expose son métier : de la fiction à la publicité en passant par le clip.

Clément a collaboré avec la jeune réalisatrice Lou Cheruy Zidi sur des courts-métrages de fiction, avec notamment Nino (Prix 1ère Lune au festival 7ème Lune, Prix du jury au festival Paul va au cinéma), ou encore Couleur menthe à l'eau (Coup de cœur du jury au festival Paris court toujours, Prix du meilleur film étranger au Little Wing Festival). Plus récemment, il a travaillé avec la réalisatrice prometteuse Lucie Bourdeu sur un court intitulé *Chariot*, produit par Vice et Westfield.

En parallèle, il est remarqué pour son travail sur des publicités pour des marques telles que Chanel, Gucci, Uniqlo-Lacoste, Fenty, Hugo Boss, Escada, Sessun, ou encore J. M. Weston, en s'adaptant toujours à l'univers de chacune, avec des réalisateurs comme Ugo Mangin, Arnaud Lajeunesse, Thurstan Redding, Camille Summers-Valli, Philippe Jarrigeon.

Clément collabore également auprès de différents artistes et réalisateurs sur des clips vidéo.

SHORT FILMS

CHARIOT

Directed by Lucie Bourdeu
(2021) Vice, Westfield

BRIGHT HOURS

Directed by Gerard & Kelly
(2021) Caviar

PANORAMA

Directed by Gerard & Kelly
(2020) Fondation Pinault

COULEUR MENTHE À L'EAU

Directed by Lou Cheruy Zidi
Wolf Steps Films

NINO

Directed by Lou Cheruy Zidi
Les Films d'Argile

UN, DEUX, TROIS...

Directed by Lou Cheruy Zidi
Maestro Films

COMMER- CIALS

UNDIZ X AYA NAKAMURA

Directed by Ugo Mangin

Clever

SSENSE X GUCCI

Directed by Arnaud Lajeunie

Lotti Projects

CHANEL

JN Production

UNIQLO

Directed by Jeff Boudreau

Kitten Production

ESCADA - CANDY LOVE

Directed by Philippe Jarrigeon

Kitten Production

MANGO - WOMEN OF TOMORROW

Directed by Julien Pujol

Kitten Production

SESSUN

Directed by Julien Pujol

FENTY

MARRIMEKKO - IT ALL STARTED WITH A DRESS

LACOSTE FW18

Directed by Julien Pujol

Kitten Production

LACOSTE KIDS

J. M. WESTON

Directed by Grégoire Alexandre

Kitten Production



MUSIC VIDEOS

IL PLEUT, ELLE M'EN VEUT

Directed by Lucie Bourdeu
Soldats

SAINT DX FT. CLARA NOWHERE

Directed by Julien Pujol

OKO EBOMBO - COP KILLER

Directed by Julien Pujol

BOY OH BOY - SHORT FILM

Directed by Lou Cheruy Zidi
HZ Productions x Wolf Steps Films

WHEN THE FEVER COMES

Directed by Lou Cheruy Zidi
Wolfs Steps Films x Laboratoire de l'Acteur

INKED

Directed by Lou Cheruy Zidi
HZ Productions / Wolf Steps Films

JE NE SUIS PAS UN SALAUD

Directed by Lou Cheruy Zidi
HZ Productions / Wolf Steps Films

GIRLS JUST WANNA HAVE FUN

Directed by Lou Cheruy Zidi
HZ Productions X Wolf Steps Films

WEST PIER

Directed by Lou Cheruy Zidi
HZ Productions X Wolf Steps Films

DEEPLY

Directed by Lou Cheruy Zidi
Wolf Steps Films